
                  

                                 

 

 

Fremmødte: Bjørn, Louise, Jacob, Louise, Mie, Michael, Maria, Amanda 
Afbud: Charlotte, Povl, Stinne, Nina, Mads, Rikke, Carina 
Ordstyrer: Formandskabet 

DAGSORDEN: REFERAT: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (Bilag) 

5 min. 

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet? 

5 min. 

Der arbejdes på en plan. 

3. Evaluering af mødet med Børne- og 

Ungdomsudvalget 

- Hvad nu? 

20 min. 

Jacob er orienteret om, at udvalget har drøftet 
vores møde, men savner en løsning. Udvalget ser 
gerne, at bestyrelsen kommer med et bud på en 
fremtid og mere bæredygtig Søren Kanne-skole 
evt. med en anden skolestruktur. Det er stadig 
specialområdet som udfordrer samt 
effektiviseringsbidraget.  
Vi mangler penge til at kunne investere i 
forebyggende indsatser som to-lærer ordning. 
Bjørn laver et udkast til en tilbagemelding til 
udvalget.  

4. status på skoleårets planlægning 

- JH orienterer 

20 min. 

Vi er godt i gang med planlægningen. Vi er i gang 
med de sidste rettelser af fagfordelingen efter 
personalets ønsker. Vi skifter 
planlægningsprogram i ledelsen til Docendo. Vi 
håber på en kommunal aftale. Vi skal afsted på en 
workshopdag i ledelsen.  
Vi har i indskolingsgruppen kigget på, hvordan vi 
kan skabe en mere sammenhængende skoledag i 
indskolingen med mulighed for mere fordybelse 
og variation af undervisningen.   
Vi kommer til at have en lille klasse på 0.- og 7.årg. 
Vi ønsker også, at parallellægge undervisningen i 
almen og special, så elever kan deltage i 
undervisning på tværs.  

5. Forslag til mødekalender for bestyrelsen i 24-

25 (bilag) 

10 min. 

Der laves enkelte rettelser.  Ny kalender 
behandles på juni-mødet. 
 

6. Drøftelse af evt. indsatser for bestyrelsen i 24-

25 
Jacob og Louise kommer med et forslag til 
kommunikation og kontaktfolder. 

Bestyrelsesmøde  
Mandag d. 13/5 kl. 17.00 - ca. 19.00 
På afd. Toubro 



                  

                                 

 

20 min. En velkomstfolder med principper mm. 
Opfølgning på kostpolitikken.  
Deltagelse fra skolebestyrelsen til enkelte 
forældremøder fx ved skolestart.  
Kommunikation vedr. meddelelsesbog.  

7. Budgetopfølgning jan-marts 

10 min. 

Vi har hentet ca. 2 millioner på de besparelser som 
er lavet indtil nu. Men der er stadig et underskud 
på 3,9 millioner. Vi får 400.000kr tilført af Thomas 
til en inklusions indsats i udskolingen.  

8. Den gode historie 

- Hvem har den gode historie? 

10 min. 

Vi har haft gode fagdage på Østre med pirattema 
og ture ud af huset.  
4.klasse har fisket i Grenåen med stor begejstring. 
Vestre inviterer til Grundlovsfest med besøg af 
borgmesteren.  
Sidste skoledag på fredag for 9.årgang.  
Kommende idrætsdag som 8.årg. står for 
planlægningen af.  
Legepatruljen og skolepatruljen planlægger tur til 
Djurssommerland.  

9. Nyt fra skolen 

- Stillingsopslag 

- Indsamling til legeplads, Toubro 

5 min. 

Der er slået en afdelingslederstilling op i Special. 
Herudover har vi slået 5 lærerstillinger op. Vi 
nedlægger en mellemtrinsklasse i special på 
Vestre.  
Har vi en holdning til forældre som vil søge penge 
til fx legeplads udelukkende på en matrikel. Kan 
man opfordrer til at benytte de lokale 
virksomheder, og sætte et par rammer så de 
enkelte afdelinger ikke bliver forfordelt.  

10. Evt. 

5 min. 

Tilbud på levering af mad til Søren Kanne-skolen 
som der arbejdes videre med.  

Husk afbud 
Punkter til næste møde: 


